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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 5 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 19 maj 2015 

 

§ 14    Remiss av motion 2015:3 av Anna König Jerlmyr 
(M), Lotta Edholm (FP), Karin Ernlund (C) och Erik 
Slottner (KD) om valfriheten inom äldreomsorgen 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, SLK:s dnr 106-267/2015 

Dnr 150-92/2015  

      Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av motion från Anna König Jerlmyr (M), Lotta 

Edholm (FP), Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) 

”Om valfriheten inom äldreomsorgen”. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 30 april 2015. 

Kommunstyrelsen har begärt remissyttrande angående Motion 

(2015:3) om valfriheten inom äldreomsorgen av Anna König 

Jerlmyr (M), Lotta Edblom (FP), Karin Ernlund (C) och Erik 

Slottner (KD). 

Motionärerna hävdar att den politiska majoriteten nu inlett en 

kommunalisering av väl fungerande verksamheter inom 

äldreomsorgen och att detta riskerar att försämra kvaliteten inom 

välfärden samtidigt som det utgör ett hot mot jämställdheten. Mot 

denna bakgrund föreslår motionärerna att stadsdelsnämnderna 

omgående upphör med ideologiskt motiverad kommunalisering av 

boenden och andra verksamheter inom äldreomsorgen, samt att 

uppdra åt kommunstyrelsen att i samråd med äldrenämnden utreda 

förutsättningarna för att öka mångfalden av aktörer inom 

äldreomsorgen, kombinerat med förstärkta möjligheter att 

underlätta för den enskilda äldre att nyttja sin valfrihet. 

 

Äldreförvaltningen anser bl.a. att besluten att återta tre vård- och 

omsorgsboenden i kommunal regi även fortsättningsvis innebär att 

den enskilde kommer att ha många alternativ och aktörer att välja 

bland.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut. 



 Protokoll 

Sida 27 (36)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 5 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 19 maj 2015 

 

 

Ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M), ledamoten Ann-Katrin Åslund 

(FP) och tjänstgörande ersättaren Britt Westerlind (KD) yrkar bifall 

till ett gemensamt förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) konstaterar att det finns två förslag 

till beslut: förvaltningens förslag till beslut som stöds av (V), (S) 

och (MP) och ett gemensamt förslag till beslut från (M), (FP) och 

(KD) med återremissyrkandet. 

 

Ordföranden ställer förslagen till beslut mot varandra och finner att 

nämnden avslog återremissyrkandet och beslöt utan omröstning 

enligt förvaltningens förslag till beslut som stöddes av (V), (S) och 

(MP). 

 

Reservation från (M), (KD) och (FP): 

Ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M), ledamoten Ann-Katrin Åslund 

(KD) och tjänstgörande ersättaren Britt Westerlind (KD) reserverar 

sig mot nämndens beslut till förmån för sitt gemensamma förslag 

till beslut enligt följande: 

 

”Vi föreslog att äldrenämnden beslutar 

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut 

2. Att återremittera motionen till äldreförvaltningen  

3. Att därutöver anföra följande: 

 

Ideologiskt motiverad återkommunalisering av boenden och andra 

verksamheter inom äldreomsorgen är för oss dels en fråga om 

begränsad valfrihet för Stockholms äldre och dels en fråga om 

majoritetens syn på följden för jämställdheten i staden. 

 

Att den rödgrönrosa majoriteten i Stadshuset kallar sig feministisk 

är uppseendeväckande med tanke på att återkommunaliseringen av 

väl fungerande verksamheter med många kvinnliga chefer och till 

stor del kvinnliga arbetstagare försämrar för kvinnors företagande 

och för jämställdheten inom äldreomsorgen.  

 

Förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på motionen om valfrihet 

inom äldreomsorgen klargör inte alla aspekter av 

återkommunaliseringen. Därför vill vi återremittera motionen och 

uppdra åt äldreförvaltningen att belysa även jämställdhetsaspekten i 

återkommunaliseringen.”  
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§ 15    Remiss av motion 2015:5 av Dennis Wedin (M) om 
införandet av en kontinuitetsbonus inom hemtjänsten 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, SLK:s dnr 106-270/2015 

Dnr 150-91/2015  

      Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av motion från Dennis Wedin (M) ”Om införandet 

av en kontinuitetsbonus inom hemtjänsten”. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 27 april 2015. 

Kommunstyrelsen har begärt remissyttrande angående Motion 

(2015:5) om införandet av en kontinuitetsbonus inom hemtjänsten 

av Dennis Wedin (M). Motionären föreslår att en kontinuitetsbonus 

ska införas inom hemtjänsten. Detta för att skapa förutsättningar för 

relationer mellan enskild hemtjänstpersonal och den enskilde äldre. 

Vidare skulle detta kunna öka incitamentet för hemtjänstaktörer att 

schemalägga sin personal på ett sätt där samma personal arbetar 

med samma geografiska områden. Enligt motionäreren är det är en 

kvalitetsåtgärd som också medför mer lokal organisering. 

 

Äldreförvaltningens uppfattning är att det inte finns ett behov av 

detta. Kontinuitet är en viktig kvalitetsaspekt inom äldreomsorgen. 

För hemtjänstutförarna i Stockholms stads valfrihetssystem utgör 

kontinuitet en av utgångspunkterna för uppdraget och är också ett 

åtagande. 

Äldreförvaltningens uppfattning är att det finns ett behov av att se 

över möjligheten att föra in vissa krav i förfrågningsunderlaget/ 

kontraktet rörande personalens anställningsvillkor. Vidare skulle 

också krav rörande personalens anställningsvillkor i kombination 

med krav på placering av hemtjänstens utförarkontor kunna 

medföra en mer lokal organisering av hemtjänsten. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut. 

 


